
Expliquen el desplegament de la f ibra �ptica

Una vintena d'empresaris de la Vall d'en Bas -fa pocs dies- van assistir a una reuni� destinada a informar sobre el

desplegament de la f ibr� �ptica al municipi. La reuni� va ser convocada per l'Ajuntament i va tenir lloc a l'auditori

de Can Trona. L'Ajuntament ha destinat 17.000 ? del pressupost al desplegament.
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